
Protokół Nr 24/20
ze zdalnego posiedzenia Komisji Budżetowej

w dniu 21 maja 2020 r.

Zdalne posiedzenie Komisji odbyło się przy pomocy wideokonferencji na platformie
Zoom oraz platformy radni.info, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji, radnego
Roberta Kosińskiego, w godzinach od 1615 do 1905.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności
oraz: Starosta Otwocki Cezary Łukaszewski, Wicestarosta Otwocki Krzysztof Kłósek,
Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski, Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna
Majewska-Smółka.

Porządek posiedzenia:
1. Rozpoczęcie posiedzenia.
2. Dyskusja i ewentualne wnioski nt. propozycji kierunkowych zmian w Budżecie

Powiatu zaproponowanych przez Zarząd Powiatu w związku z koniecznością
przeciwdziałania skutkom COVID-19:

a) w zakresie wydatków inwestycyjnych,
b) w zakresie wydatków bieżących.

3. Sprawy różne.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
5. Zakończenie posiedzenia.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku posiedzenia.

Ad. 2
Skarbnik przedstawił zestawienia proponowanych zmian w wydatkach majątkowych

i bieżących w związku z przewidywanym zmniejszeniem dochodów Powiatu.
(Zestawienia w załączeniu).

Radni podczas dyskusji pochylili się nad proponowanymi zmniejszeniami wydatków
bieżących w jednostkach Powiatu Otwockiego oraz z zestawieniem proponowanych zmian
w wydatkach majątkowych w związku z przewidywanym spadkiem dochodów.

Przewodniczący Komisji podsumowując powstałą dyskusję poprosił, aby radni drogą
e-mail zgłaszali swoje uwagi zmian w zakresie wydatków inwestycyjnych i w zakresie
wydatków bieżących do Zarządu Powiatu. Następnie Komisja na najbliższym posiedzeniu
pochyli się nad wprowadzonymi zmianami.

Ad. 3
Przewodniczący Komisji poinformował, że do Komisji wpłynął wyciąg Nr 788

z projektu protokołu Nr 89/20 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 29 kwietnia 2020 r. dot.
wyciągu Nr 13 Komisji (w załączeniu).
Komisja zapoznała się z treścią ww. wyciągu.

Ad. 4
Protokół Nr 23/20 z poprzedniego posiedzenia Komisji zostały przyjęty w obecności

10 członków Komisji.

Głosowanie: „za” – 6 osób, „wstrzymały się” – 4 osoby.



Ad. 5
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Sporządziła:

Klaudia Szczepańska

Przewodniczył:

Robert Kosiński


